
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 123
Er det korrekt forstået, at der er lagt op til at skære 7-800 årsværk i politiet,
fordelt på alle faggrupper i den kommende tid og hvilke effektiviseringsgevin-
ster er det Rigspolitiet regner med at høste og hvordan vil Rigspolitiet forhin-
dre serviceforringelser?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2010-11, 1. samling, jf.
REU alm. del - spm. 1078.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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Offentligt


